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Mestna četrt Koroška vrata 

Vrbanska cesta 10, 2000 Maribor 
tel. št.: +386.2.2201-845, e-pošta: 

koroska.vrata@maribor.si 

    

 

Številka: 01300-124/2019-3 
Datum: 28.10.2019 
 

 

 

ZAPISNIK 

3. redne seje Sveta MČ Koroška vrata, ki je bila v sredo, 23. oktobra 2019, ob 17. uri v 

prostorih Mestne četrti Koroška vrata, Jurčičeva ulica 8, Maribor. 

Prisotni člani Sveta MČ Koroška vrata (v nadaljnjem besedilu člani sveta): g. Damir 

Orehovec, predsednik Sveta MČ Koroška vrata, ga. Lidija Dumanič, ga. Desanka Goličnik, g. 

Milan Hmelak, g. Simon Medved, g. Luka Mesarec, g. Borut Jurišić, g. Grega Krajnc, ga. 

Mihaela Puppis, ga. Tina Tomažič, ga. Bojana Krepek in ga. Inge Vogrin Mlakar 

Ostali prisotni: Jasmina Strajnar 

Opravičeno odsotni: ga. Ines Poštrak 

Odsotni: g. Boštjan Marko, Boris Popovič 

 

PREDLAGANI DNEVNI RED: 

DNEVNIM REDOM: 

 

1.       Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 

2.       Obravnava in sprejem dnevnega reda. 

3.       Obravnava in potrditev zapisnika 2. redne seje Sveta MČ Koroška vrata. 

4.       Realizacija sklepov in dogovorov. 

5.       Poročilo o izvrševanju finančnega načrta MČ I. –VI. 2019. 

6.       Poročilo komisij. 

7.       Poročilo sestanka na Nigradu. 

8.       Seznanitev s potekom gradnje Doma MČ Koroška vrata. 

9.       Pobude in predlogi. 

10.     Razno. 
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Ad 1/ 

Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

 

Predsednik Sveta MČ Koroška vrata g. Orehovec pozdravi vse navzoče ter se jim zahvalil za 

udeležbo. V nadaljevanju ugotovi, da je prisotnih enajst članov od petnajstih, kar zadostuje 

za sklepčnost pri sprejemanju sklepov. 

 

 

Ad 2/ 

Potrditev predlaganega dnevnega reda 

 

Predsednik Sveta članom Sveta prebere predlagani dnevni red, ki so ga člani Sveta prejeli 

skupaj z vabilom. Prisotni člani Sveta na predlagani dnevni red nimajo pripomb.  

 

SKLEP 1/3 

Na podlagi izida glasovanja (12 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH, OD 11-ih PRISOTNIH). 

Člani Sveta potrdijo sledeči dnevni red: 

 

DNEVNIM REDOM: 

 

1.       Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 

2.       Obravnava in sprejem dnevnega reda. 

3.       Obravnava in potrditev zapisnika 2. redne seje Sveta MČ Koroška vrata. 

4.       Realizacija sklepov in dogovorov. 

5.       Poročilo o izvrševanju finančnega načrta MČ I. –VI. 2019. 

6.       Poročilo komisij. 

7.       Poročilo sestanka na Nigradu. 

8.       Seznanitev s potekom gradnje Doma MČ Koroška vrata. 

9.       Pobude in predlogi. 

10.     Razno. 

 

 

Ad 3/ 

Obravnava in potrditev zapisnika 2. redne seje Sveta MČ Koroška vrata 

 

Na zapisnik 2. redne seje ni bilo pripomb.  

  

SKLEP 2/3 
Na podlagi izida glasovanja (12 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH, OD 10 PRISOTNIH),  člani 
Sveta potrdijo zapisnik 2. redne seje. 
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Ad 4/ 

Realizacija sklepov in dogovorov 

 

Pri tej točki ni bilo razprave. 

 
 

Ad/5.        
Poročilo o izvrševanju finančnega načrta MČ I. –VI. 2019 

 
Poročilo je bilo poslano kot gradivo za sejo. 
 
SKLEP 3/3 
Na podlagi izida glasovanja (12 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH, OD 10 PRISOTNIH) 
Svet MČ Koroška vrata se seznani in sprejme polletno poročilo, realizacijo FN I-VI 2019 in 
obrazložitev. 
 

 
Ad/6 

Poročilo komisij 
 

Komisija za komunalo, promet in okolje: poročilo poda predsednik komisije g. Krajnc;  
- Največja težava v naši MČ je parkiranje 
- Udeležba na sestanku pri podjetju Nigrad, kjer je vsaka MČ imela možnost predstaviti 

svoje želje oz. potrebe.  
- Sestanek na Uradu za komunalo; semaforji, parkirišča,… 
- Akcija«Ločujem in se ne zmrdujem« 
- Do meseca aprila je potrebno v MČ izvesti razpravo o ločevanju odpadkov, na katero 

vabimo krajane MČ. 
Po krajši razpravi, se Svet MČ odloči, da se pripravi konkreten predlog vezan na ureditev 
cestišč in ta se posreduje v obliki pobude na Mestni svet. 
 
Komisija za mladino in šport: poročilo poda predsednica ga. Tomažič; 

- Medgeneracijsko igrišče-za katerega je potrebno poiskati lokacijo. G. Orehovec 
predlaga, da se sestanejo z podžupanom g. Medvedom, ki jim bo dal nadaljnja 
navodila oz. smernice za postavitev le-tega. 

 
Komisija za informiranje: poročilo poda predsednik g. Jurišić; 

- Vzpostavitev facebook strani, ki je trenutno še zelo slabo obiskana, se pa objavljajo 
dogodki, ki potekajo v naši MČ. 

 
Komisija za kulturo: poročilo poda predsednica ga. Dumanič, ki napove prihajajoče dogodke: 

- Komemoracija ob spomeniku padlim športnikom 
- V mesecu decembru čajanka za krajane 

 
Komisija za socialno skrbstvo in zdravstveno varstvo: poročilo poda predsednica ga. Krepek 

- Program se pripravlja za nove prostore 
- Z namestitvijo oglasnih vitrin, se bo tudi obveščanje krajanov izboljšalo  
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- Ponovno je potrebno povabiti ga. Pokrivač  Goričan k sodelovanju 
 

Ad/7 
Poročilo sestanka na Nigradu 

 
Točka je bila obravnavana pri poročilu Komisije za komunalo, promet in okolje 

 
Ad/8 

Seznanitev s potekom gradnje Doma MČ Koroška vrata 
 

- Gradbeno dovoljenje je bilo izdano, zadnji dan pred pravnomočnostjo, so najbližji 
sosedje podali ugovor, kljub temu, da niso stranka v postopku. Njihovo pritožbo je 
sedaj dobilo v reševanje Ministrstvo za okolje in prostor. 

- Izvajalec je poslal predlog za spremembo pogodbe z aneksom, s katerim bi se gradnja 
podražila za 150.000,00 Eur. 

- MO Maribor, je pozvala izvajalca, da specificira točne postavke s povišanjem cen. 
- Prekinitev pogodbe je smiselna le v primeru njihovega odstopa. 

 

Ad/9 
Pobude in predlogi 

Pri tej točki ni bilo razprave. 

 

Ad/10 
Razno 

Predsednik pove, da nam je MO Maribor, namenila 2.000,00 Eur za vlaganja. Po razpravi se 
Svet odloči, da se ta denar nameni za nabavo oglasnih vitrin. Predlagane lokacije so: 

 Trgovina Mercator na križišču Vrbanske in Gosposvetske ulice 

 Trgovina Mercator na Križišču Turnerjeve in Koroške ceste 

 Trgovina Mercator na Koroški cesti 

 Mitnica 

 Trgovina Mercator na Mladinski ulici 

 Pri Škofijski gimnaziji 

 Trgovina TUŠ 

 MČ Koroška vrata 
Po izbranih lokacijah in pridobljenih dovoljenjih, se bodo vitrine tudi nabavile.  
 
SKLEP 3/3 
Na podlagi izida glasovanja (12 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH, OD 10 PRISOTNIH),  člani Sveta 
sprejmejo sklep, da se kupijo oglasne vitrine. 

 

 Ga. Dumanič ima pomislek okrog odločanja o poslovnem času lokalov, zdi se ji 

sporno, da MČ odloča o tem.  

 Ga. Krepek nas seznani s pismom, ki ga je prejela od poslanske pisarne Lidije Divjak 

Mirnik, kjer je zapisano, da se predsedniki Svetov MČ/KS pritožujejo nad neudeležbo 

članov na sejah in s tem velikokrat onemogočajo sklepčnost. Zanima jo, ali smo mi 
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podali kakšno prijavo, da ona ne obiskuje sej. K pismu je bila priložena tudi odstopna 

izjava. G. Orehovec ji predlaga, da to reši znotraj liste. 

 

 

 G. Jurišić nas seznani z odpovedjo plavalnih tečajev v kopališču Pristan zaradi njegove 

neustreznosti.  

 Ga. Vogrin Mlakar predlaga avtobusno linijo po Mladinski ulici proti železniški postaji. 

 

 

 

 

Zadnja svečana Sveta bo 11. 12. 2019, v La Cantini ali v restavraciji Mango. 

 

 

 
 
 
 
 
Zapisala:                                                                           predsednik Sveta MČ Koroška vrata 
Jasmina Strajnar, referentka                                                    g. Damir Orehovec 
 
 


